
Beslutsprotokoll BDBF 231011 

Närvarande: Henrik Fryklund (HF), Kjell Berg (KB), Florence Fridén (FF), Jörgen 

Åkesson (JÅ), Anders Ohlsson (AO), Ulf Halvorsen (UH) 

 

Ordföranden HF hälsade alla välkomna. 

1. Föregående styrelseprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

2. Ekonomi. KB har tagit fram en kalkyl som visar att verksamhetsårets olika 

DM-tävlingar går med förlust, vilken i dagsläget prognostiseras till ca 

8.000 kr. Antalet deltagare behöver öka i samtliga discipliner. Beslut: UH 

skriver ett mail till alla klubbar i distriktet för att få lite draghjälp till ett 

ökat deltagarantal till våra DM-tävlingar. 

 

3. DM-tävlingarna. Beslut: Samtliga parfinaler i DM (Dam, Mix, Veteran, 

Hcp 30+, Nybörjare) genomförs under 23/24 som direktfinaler dvs utan 

kvaltävlingar på klubbnivå. 

 

4. Silvertävlingar i distriktet. Beslut: Klubbarnas silvertävlingar kommer att 

”marknadsföras” på BDBF:s hemsida, i syfte att rekrytera fler spelare till 

dessa tävlingar. Detta som ett led i att förstärka tävlingsbridgen i 

distriktet. 

  

5. Riksstämman. FF kommer att delta fysiskt på stämman i Örebro som äger 

rum 11-12 november. HF deltar digitalt. 

 

6. Nästa möte: Torsdag 7/12 kl. 10.00. Mötet kommer att hållas digitalt på 

Teams. 

…………………………………………………………….  ………………………………………………… 

Ulf Halvorsen, sekr   Henrik Fryklund, ordf 


